

No. 521. Multilateral

CONVENTION ON THE PRIVILEGES AND IMMUNITIES OF THE SPECIALIZED AGENCIES. NEW YORK, 21 NOVEMBER 1947 [*United Nations, Treaty Series*, vol. 33, I-521.]

ANNEX XV - WORLD INTELLECTUAL PROPERTY ORGANIZATION (WIPO) - TO THE CONVENTION ON THE PRIVILEGES AND IMMUNITIES OF THE SPECIALIZED AGENCIES. GENEVA, 4 OCTOBER 1977 [*United Nations, Treaty Series*, vol. 1057, A-521.]

*APPLICATION****Thailand**

Deposit of instrument with the Secretary-General of the United Nations: 8 August 2025

Date of effect: 8 August 2025

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 8 August 2025

**No UNTS volume number has yet been determined for this record.*

Nº 521. Multilatéral

CONVENTION SUR LES PRIVILÈGES ET IMMUNITÉS DES INSTITUTIONS SPÉCIALISÉES. NEW YORK, 21 NOVEMBRE 1947 [*Nations Unies, Recueil des Traités*, vol. 33, I-521.]

ANNEXE XV - ORGANISATION MONDIALE DE LA PROPRIÉTÉ INTELLECTUELLE (OMPI) - À LA CONVENTION SUR LES PRIVILÈGES ET IMMUNITÉS DES INSTITUTIONS SPÉCIALISÉES. GENÈVE, 4 OCTOBRE 1977 [*Nations Unies, Recueil des Traités*, vol. 1057, A-521.]

*APPLICATION***Thaïlande**

Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 8 août 2025

Date de prise d'effet : 8 août 2025

Enregistrement au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 8 août 2025

**Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établie pour ce dossier.*